



Social Enterprise Summit 2017 Terms and Conditions

(Last Update: 11 Sept 2017)

Terms and Conditions:

1. Senior/Student price is available for senior citizens aged 65 or above and full-time students. Senior/Student pass holders are required to present valid proof of status at the Summit's check in counter. Accepted proof includes HKID, passport, Senior Citizen Card or full-time student identity card (Lifelong Learner Card and student Octopus card are NOT accepted). Senior/Student pass holders who failed to present valid proof may be requested to pay full price on-site.
2. Registrations will be handled on a first-come, first-served basis. Successful registrants who have completed full payment will receive a confirmation e-mail. Please bring along the confirmation e-mail to the events for checking in.
3. Upon confirmation of your registration, all tickets are non-refundable and non-transferable under any circumstances. Requests to change selected session will not be entertained.
4. If Tropical Storm Signal No.8 or above, and/or the Red / Black Rainstorm Warning is in force during event days, please refer to the Official Website for latest event arrangement.
5. During the events, photographs may be taken by the Organiser(s) for use in their publications or other promotional material. In addition, the Organiser(s) will make official video record of all event sessions for webcasting and archival purposes. By attending the events, you agree to allow the Organiser(s) and other entities including but not limited to, event partners and supporting organizations, the unrestricted right and permission to copyright, use and publish all the video and/or audio recordings, photographs, presentations or pictures of you or those in which you may be included.
6. Social Enterprise Summit ("The Organiser") reserves the right to amend the programme without prior notice.



7. In case of any dispute, Social Enterprise Summit reserves the right of final decision and interpretation.

條款及細則：

1. 65 歲或以上人士及全日制學生可享特別優惠。長者及學生通行證持有者須於入場時出示有效之證明文件，包括香港身份證、護照、長者卡或全日制學生證（不括終身學員證及學生八達通）。未能於入場時出示有效證明的長者及學生通行證持有者，可能需要補付正價門票的費用。
2. 登記以先到先得形式安排。成功登記及付款的參加者將接收到電郵通知。請於活動當日攜同確認電郵登記入場。
3. 完成登記及付款後，所有門票將不可退款及不可轉讓，已選擇的活動亦不可修改。
4. 如香港天文台於活動當日發出八號強風信號或以上及/或紅色或黑色暴雨警告信號，請留意活動網站上公布的最新活動安排。
5. 主辦機構將於活動期間拍攝及錄影活動的片段，並可能將有關相片作刊物、宣傳等用途，及將錄像用於網上廣播及存檔之用。活動參加者確認並同意向主辦機構及相關機構，包括但不限於活動夥伴及其他支持機構等，授予使用此等相片及錄像的所有權利，版權歸主辦機構所有。
6. 主辦機構社企民間高峰會有權修改活動詳情，不作另行通知。
7. 如有任何爭議，社企民間高峰會保留最終決定權及解釋權。

Enquiry 查詢

E: ses@ses.org.hk

T: +852 3568 3546